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Agenda for årsmøtet i IL Express Fevik 18. mars 2024 
Kl. 18.00 

• Velkommen 
• Utdeling av heder og ære 

Årsmøteforhandlinger 
1. Godkjenne de stemmeberettigete. 
2. Velge dirigent. 
3. Velge protokollfører. 
4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen 
5. Godkjenne innkallingen 
6. Godkjenne sakslisten 
7. Godkjenne forretningsorden  
8. Behandle idrettslagets årsberetning 
9. Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets beretning 

og revisors beretning. 
10. Behandle forslag og saker 

10.1. Grimstad Kampsport Taekwondo søker opptak som avdeling i Idrettslaget   Express 

10.2. Koordinering av aktivitet og ressurser på tvers av avdelinger  
10.3. Vurdere behov for, og starte prosess med ansettelse av driftsansvarlig  

11. Fastsette medlemskontingent på minst kr 50, og treningsavgift, eller gi fullmakt til å 
fastsette treningsavgifter. 

12. Vedta idrettslagets budsjett. 
13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan. 
14. Foreta følgende valg: 

a) Styre med leder og nestleder, 5 styremedlemmer og 2 varamedlemmer. 
b) Kontrollutvalg med 2 medlemmer og ett varamedlem 
c) Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har 

representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene. 
d) Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem. 
e) Eventuelt øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan. 

 

Leder og nestledere velges enkeltvis. Øvrige medlemmer velges samlet. Deretter 
velges varamedlemmene samlet. Der det velges flere varamedlemmer skal det 
velges 1. varamedlem, 2. varamedlem osv.  

15. Engasjere revisor til å revidere idrettslagets regnskap. 
 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 8. Behandle idrettslagets årsberetning 
STYRETS ÅRSBERETNING 202 FOR IDRETTSLAGET EXPRESS Fevik 

Status 2023, Idrettslaget Express Fevik 

Vi tar stadig nye steg i vår utvikling som idrettslag og i 2023 har vi gjort spennende endringer og 

satsinger som vi er sikre på at vil gi ett bedre og bredere idrettstilbud for både våre medlemmer og for 

vår region! Hele tiden strekker vi oss for å kunne levere Idrettsglede for alle!  

I januar 2023 overtok vi Monter Blom-Bakke i Randulf Hansens Vei 18. Med et formål om økt 

aktivitet, klarte vi allerede fra uke 5 å ha en innendørs kunstgressbane klar til bruk. Lagene ble tildelt 

treningstider og fikk raskt komme i gang med sine treninger. Utenom treningstider har det vært 

muligheter for å booke kunstgressbanen til både ekstern trening, bursdager osv. I tillegg til en 

kunstgressbane, har vi også i løpet av 2023 fått inn nye leietakere. Grimstad kampsport og Fevik 

biljardklubb har inngått leieavtaler med idrettslaget, og blitt tildelt hver sine lokaler. Utover dette har 

vi også tilbudt utleie til opplag og parkering i lagerhall, garasjer, båtplasser og området utenfor bygget. 

Våren 2023 satt vi også i gang en dugnad om rydding av strand og friområde ved Blom Bakke. 

Området er blitt gjort tilgjengelig for allmennheten og er et fint samlingspunkt for sosiale anledninger. 

Administrasjonen flyttet også inn i Blom Bakke i 2023 og har fått kontorplass og bedre fasiliteter.  

Idrettsfritidsordningen har i 2023 blitt ett år gammelt. I løpet av året har en rekke barn i aldersgruppen 

6 til 10 år prøvd ut vårt tilbud. Med fokus på allidrett har barna blitt introdusert for en rekke 

forskjellige ballaktiviteter, friluftsliv, dans, turn, friidrett osv. Vi har i 2023 fortsatt og utviklet 

samarbeidet med Arendal og Grimstad Rideklubb og Fevik Maritime Leirskole. Her har barna 

sammen med dyktige instruktører fått se ulike sider av hestesporten og erfart ulike perspektiver av å 

være på sjøen. Våren 2023 søkte vi Gjensidigestiftelsen om støtte til gratis sommer-IFO uke. Med et 

mål om å tilby gratis sommerskole for 40 barn i aldersgruppen 6-10 år med oppfølging av instruktører, 

fikk vi innvilget støtte til prosjektet og ga barna en minnerik idrettsuke de sent vil glemme.  

11. juni 2023 inviterte vi alle våre medlemmer til strategisamling på Strand Hotel Fevik. Deltakerne 

arbeidet med ulike metoder for å kartlegge klubbens nåsituasjon. Åse Mortensen, klubbveileder fra 

idrettskretsen, hjalp oss med ulike verktøy for å finne de områdene klubben har størst 

utviklingspotensialer. Det ble gjennom dette arbeidet tydelig for deltagerne at det er store ulikheter 

internt i idrettslaget, hvordan den enkelte avdeling er organisert og drives.  

Strategisamlingen vedtok at å lage en felles mal for roller og oppgaver i idrettslaget.  

Derfor har administrasjonen prioritert å strukturere klubben, med å lage dokumentbeskrivelser, årshjul 

for både administrasjon og avdelinger, og nyttig informasjon til våre trenere og ledere.  

 



Hvert år arrangeres det en rekke større arrangementer i regi av IL Express Fevik. I listen under sees 

noen av de største arrangementene som ble arrangert i 2023: 

• Fevik Halvmaraton, 5km og barneløp 

• Tysåsen Rundt 

• Løpestevner på Fevik Stadion 

• Fevikmarsjen ble som vanlig arrangert første søndag i november.  

• Det ble også hold fremvisning på både sommeravslutning og juleavslutning til turnavdelingen 

• Vinterturnering fotball for barnelag i Normisjonshallen 

• Vintercup fotball for seniorlag 

• Fevikdagen  

• Miniturnering fotball  

• Obos-Camp fotball 

• En rekke håndballarrangementer med og uten kiosk i Fevikhallen. 

• I samarbeid med Sørlandsgaloppen ble det arrangert et orienteringsløp på Fevik i juni. 

Fevikmessa: 

Fevikmessa 2023 ble arrangert lørdag 13. mai ble lagt til nærmeste lørdag som ikke kolliderte med 

båtmessa i Grimstad, dette fordi vi også arrangerte kveldsarrangement. Det resulterte i en morsom dag, 

der besøkende fikk prøve ulike idrettsaktiviteter, samt more seg med tivoli, hoppeslott og besøke 

utstillere. På kvelden var Bryggebandet på plass og laget et imponerende show. Vi skulle gjerne sett at 

Fevikmessa hadde flere besøkende. Fevikmessa 2024 går tilbake til sine røtter og arrangeres 01. mai 

på Fevik Stadion, vi gleder oss!  

Medlemsoversikt 

2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 

702 745 * 736 731 850 900** 882 938 917 874 881 893 929 

 

2023: Vi arbeider med å registrere alle medlemmer til NIF. Dette skal bli klart til årsmøte 18. 

mars 2024. Dermed skriver vi inn enn så lenge i antall medlemmer 2023, antallet aktive 

medlemmer per dags dato. 

 

*Årsrapport fra 2012 viser ikke medlemsantall 

**For 2016 er det kun oppført omtrentlige tall.  

Aktivitet i IL Express 



 

Avdelinger i IL Express i 2023 

 

Gruppe Medlemmer 

2019* 

Medlemmer 

2020* 

Medlemmer 

2021* 

Medlemmer 

2022* 

Medlemmer 

2023* 

IL Express Fevik 

Turn 

184 154 206 182**  

IL Express Fevik 

Fotball 

349 325 319 323  

IL Express Fevik 

Håndball  

139 124 155 181  

IL Express Fevik 

Basketball 

  47 42 52 45  

IL Express Fevik 

Friidrett 

  18 14 14 13  

IL Express 

Orientering 

  10 10 11 11  

 
*Ett medlem kan være med i flere grupper.  

** I 2022 ble trimgruppa skilt ut som eget utvalg i Idrettslaget Express 

 

I tillegg tilbyr IL Express: 

• Fritidsklubb 

• Seniorgruppe 

• Allidrett 

• Trimgruppe 

• Vinterdrift av lysløypa på Fevik 

• Utleie av Klubbhus.  

 

  



Organisasjon IL Express i 2023 

 
Hovedstyret i IL Express har i 2023 bestått av: 

 
 

 

 

Bjørnar Borgestrand Øien har i 2023 vært daglig leder i IL Express  

Magne Aslaksen har i 2023 vært daglig leder i IL Express fotball.  

Eirik Husebye Sannæs har i 2023 vært aktivitetsansvalig og ansvarlig for idrettsfritidsordning 

 

Komiteer og andre utvalg i IL Express i 2023:  

 

Fevikmessa 

• Bjørnar Borgestrand Øien (leder) 

• Einar Nilsen (medlem) 

• Geir Skogsfjord (medlem) 

• Jakob Schulz (medlem) 

 

 

  

Rolle Navn 

Styreleder Laila Asbjørnsen 

Nestleder Roy Svarstad 

Økonomiansvarlig Hege Beate Stavset 

Anleggsansvarlig Jarle Hille 

Styreleder Fotball Kenneth Gorman 

Styreleder Håndball Maiken Heck Eide 

Styreleder Orientering Hans Jakob Kløvstad 

Styreleder Friidrett Henrik Kofoed Nielsen 

Styreleder Basketball Nick Savaris 

Varamedlem Sondre Ruberg Kristiansen 
      



Valgkomité: 

• Rune Norgaard (leder) 

• Janne Grandalen (medlem) 

• Charles Rojahn (medlem) 

Stadion og huskomite 

• Bjørnar Borgerstrand Øien (leder) 

• Ann Bergmann (ansvarlig for utleie av klubbhus) 

Anleggskomité 

Anleggskomiteen i 2023: 

• Jarle Hille (leder) 

• Kristen Kallestad (medlem) 

• Bjørnar Borgestrand Øien (medlem) 

Sportslig utvalg 

Sportslig utvalg har hatt to møter i 2023, da primært i forbindelse med søknad halltider i kommunale 

idrettshaller og har kommunisert noe på e-post: 

• Bjørnar Borgestrand Øien (leder) 

• Eirik Husebye Sannæs (medlem, allidrett) 

• Magne Aslaksen (medlem, fotball) 

• Harald Olaf Sunde (medlem, håndball) 

• Cecilie Hille (medlem, turn) 

• Nick Savaris (medlem, basketball) 

• Øvrige avdelinger har hatt anledning å ha med representant på møtene  

Revisor: 

Revisor for IL Express i 2023 har vært RSM Norge.  

Kontrollkomité:  

Kontrollkomité har i 2023 bestått av  

• Morten Tønnevold (Leder) 

• Knut Røed  (medlem) 

• Arild Maberg (medlem) 
 

  



Et blikk fremover for IL Express Fevik 
Idrettslaget Express går en svært spennende periode i møte, for hovedstyret og arbeidsutvalget er det 

fortsatt anleggsutviklingen som har størst fokus, men vi har også noen tanker for hvordan vi sammen 

med avdelingene skal utvikle tilbudet vi har til våre medlemmer.  

Vi håper salg av Moy Moner og frigjøring av kapital til utvikling av Fevik Stadion er nært forestående. 

Norgesgruppen har ferdigstilt sin reguleringsplan som ble lagt ut på høring høsten 2023. Her hadde 

både statsforvalteren og fylkeskommunen innsigelser. Fylkeskommunen har i senere tid frafalt sine 

innsigelser. Nå venter vi på at statsforvalteren sine innsigelser løses, før et salg endelig kan bli. Vi 

beholder nok mest sannsynlig Moy Moner ut inneværende fotballsesong, men dersom mange brikker 

faller riktig vei kan vi planlegge for å starte planlagte utvikling av Fevik Stadion i løpet senhøsten 

2024. Det blir spennende. 

Siden vi har valgt å benytte oss av muligheten til å få disponere eiendommen og bygningsmassen på 

Monter Blom Bakke, har vi fått økt aktivitetsnivå og vi har i tillegg også arealer vi kan leie ut. Vi ser 

også på muligheter for å arrangere nye aktiviteter og arrangementer på Monter Blom Bakke i 2024. 

I 2024 vil det bli endringer i administrasjonen. Daglig leder Bjørnar skal ut i foreldrepermisjon og har 

også fått innvilget søknad om studiepermisjon. Under foreldrepermisjonen vil Bjørnar arbeide 20%, 

mens i studiepermisjonen vil han arbeide 40%. Eirik vil tre inn i Bjørnars rolle og være midlertidig 

daglig leder. I 2024 har vi også ansatt Thea Opdahl Løyte som trer inn i Eiriks sin rolle og blir 

ansvarlig for vår idrettsfritidsordning, samt ansatt i allidrett og turn. Thea vil også være en ressurs i 

våre arrangementer.  

Vi ønsker å videreutvikle idrettsaktiviteten vår og vil også se på både muligheten til å bruke 

hovedlagets styrkede administrasjon til å videreutvikle eksisterende aktiviteter samt utvikle nye. Når 

årsmøtet holdes 18.03.2024 har vi gjennomført både Vintercup og Vinterturnering i fotball og er godt i 

gang med planlegging av årets Fevik Halvmaraton, Fevikmessa og Fevikdagen. Videreutvikling av 

Idrettsfritidsordning, Fotballskoler, Håndballturnering til høsten. Alt dette er arrangementer som 

kommer i tillegg til vår ordinære idrettsaktivitet. 

Strategisamlingen er nyttig, men idrettslaget ønsker å finne en form som engasjerer og involverer 

flere. Neste strategisamling gjennomføres dermed først etter tiltakene fra strategisamling 2023 er 

gjennomført og implementert, da som ett kveldsarrangement.   

Flere titalls tusen dugnadstimer årlig er det som gjør at Express kan gjøre en forskjell for hundrevis av 

barn, unge og voksne – hver uke. Express har aktive i alle aldersgrupper mellom 5 år og noen og nitti 

år!  

Takk til alle dere som bidrar til familien vår. 



La oss sammen ta vare på den fantastiske frivilligheten og sammen jobbe for IL Express Fevik sin 

visjon og verdier:  

Visjonen til IL Express Fevik er Idrettsglede for alle. 

Klubbens verdier er: Være inkluderende – Være positiv – Være engasjert – Vise respekt 

  



Sak 9 Behandle idrettslagets regnskap, styrets 
økonomiske beretning, kontrollutvalgets beretning og 
revisors beretning 

 

 

Økonomi 2023 



Årsregnskap 2023 
Årsregnskapet for 2023 viser inntekter på 9 406 727,- og kostnader på 9 938 819,-, noe som gir 
ett negativt resultat på kr. 606 161,- etter finansposter og disponeringer.  
Det negative resultatet kommer i stor grad på grunn av underskudd i de tre 
avdelingene/prosjektene med størst omsetning; hovedlaget, fotballavdelingen og fevikmessa. 
Hovedlagets underskudd er en konsekvens av flere grunner:  

- Økte kostnader på 150 000,- til innkjøp av varer til turneringer, Idrettsfritidsordning og 
Sommer-IFO 

- For lite budsjettert i driftskostnader Expresshallen på 100 000,- i forbindelse med utgifter 
til kostnader for disponering av hallen.  

- Økte øvrige driftskostnader på 100 000,- 
- Tapsføring av fordringer fra tidligere år på over 40 000,-  

Fevikmessa drives i 2023 med 263 000,- i underskudd. Dette på grunn av tap av billettinntekter 
på grunn av for få besøkende både på dag og kveldsarrangement.  

Fotballavdelingen har i likhet med Hovedlaget økte kostnader knyttet til leie av Kunsgressdelen i 
Expresshallen. Dette i tillegg til at vi var uheldige med været på Fevikdagen og har tapsført 
kundefordringer.  

Alle avdelinger som har underskudd i 2023 har egenkapital til å bære dette. 

Idrettslaget har per 31.12.2022 eiendeler til en verdi av kr 7 300 140,-, har en egenkapital på kr 
4 237 516,- og en gjeld på kr 3 062 624,- 

  



Sak 10 Behandle forslag og saker: 
Sak 10.1 Grimstad Kampsport Taekwondo søker opptak som avdeling i 
Idrettslaget   Express 
Grimstad Kampsport leier i dag lokaler i Expresshallen, har gjennom det naturlig tilknytning til 
Idrettslaget Express Fevik og Fevik, og søker om innlemmelse i Idrettslaget Express Fevik som 
avdeling på lik linje med andre avdelinger i Idrettslaget.  

Forslag til vedtak:  
Det er viktig at aktiviteten blir på tilnærmet like premisser som resten av idrettslaget hva gjelder 
økonomi og sport. Hovedstyret ber administrasjonen fremforhandle en avtale om innlemmelse i 
idrettslaget mellom idrettslaget Express og Grimstad Kampsport – Taekwondo, hvor løsning på 
de to understående punkter er redegjort for: 
1) Deltagerne på Taekwondo aktiviteten betaler en månedlig treningsavgift, for barn gjør dette at 
denne aktiviteten er mer kostbar for utøverne. Hvordan sørge for at det ikke fører til ytterligere 
kostnad for deltagere med innlemmelse i Idrettslaget Express 
2) Idrettslaget Express har retningslinjer for aktivitet som alle avdelinger skal følge, ved å innføre 
ny avdeling med aktivitet for barn under 8 år vil det blant annet bli kollisjon på treningsdag.  
 
Avtalen presenteres for hovedstyret, som får mandat til å midlertidig godkjenne denne frem til 
neste årsmøte. 

Sak 10.2 Koordinering av aktivitet og ressurser på tvers av avdelinger:  
Innsendt av Håndballgruppen 

Det er ønskelig at hovedstyret ser på organiseringen av de ulike avdelingene i klubben. Det 
gjelder alt fra oppstart av nye lag, treningsavgift, godtgjørelse og utdanning av trenere, sosiale 
samlinger og innhenting av sponsorinntekter.  

I dag har fotballgruppen en egen ansatt hvor det jobbes svært godt og for å hente nye sponsorer 
til fotballgruppen. Andre avdelinger i klubben har ikke samme ressurs og kommer derfor til kort 
hva det gjelder sponsorinntekter og en kan heller ikke tilby trenere og andre frivillige de samme 
godene som fotballgruppa. Dette gjelder alt fra bekledning av trenere til fond og sosiale 
sammenkomster. Klubben kunne vært tjent med at alle avdelingene drev under samme mal og i 
større grad fremstår som en klubb inn mot medlemmene. En treningsdress for hele laget med 
samme sponsorer etc.  

Ett annet alternativ enn samkjøring kan være at håndballgruppen og evt turn ansetter noen i en 
redusert stilling som sponsoransvarlig - men det vil ta seg dårlig ut om to avdelinger i samme 
idrettslag skal etterspørre spons fra de samme bedriftene.  

Forslag til vedtak:  
Årsmøtet vedtar at administrasjonen skal se på mulighetsområdet med det formål å finne en 
omforent løsning som samler idrettslaget. 



Sak 10.3 Vurdere behov for, og starte prosess med ansettelse av 
driftsansvarlig 
Idrettslaget rår over en del anleggsmasse på Fevik Stadion, Expresshallen og Moy Moner. I tillegg 
disponerer vi lokalene i Fevikhallen og har ansvar for vinterdrift av lysløypa i Fevikmarka.  
I dag har vi følgende ressurser som tar vare på våre anlegg:  

- Ansatte banemestere som holder ved like våre utendørs fotballbaner.  
- Ansatt renholder som vasker klubbhus og garderober 
- Administrasjon har daglig oppsyn med anleggsmassen og sørger for at nødvendig 

vedlikehold blir utført. 
- Vårdugnad og eventuell annet vedlikehold utført av frivillige.  

Idrettslaget Express bør se på hvordan vi best organiserer drift og vedlikehold av 
anleggsmassen.  

Forslag til vedtak:  
Årsmøtet vedtar at administrasjonen skal lager en oversikt over omfanget over driften av 
anleggsmassen før hovedstyret sammen med administrasjonen finner måte å dekke inn 
behovet.  

Sak 11 Fastsette medlemskontingent på minst kr 50, og 
treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette 
treningsavigfter. 
Medlemskontingent 2025: 
Æresmedlem: Kr. 0,-  
Trener/leder: Kr. 100,-  
Støttemedlem: Kr. 300,-  
Aktiv 4-12 år: Kr. 650,-  
Aktiv 13-17 år: Kr. 900,- 
Aktiv 18-64 år: Kr. 1100,- 
Aktiv fra 65 år: Kr. 400,- 
Familiekontingent: 2000,- 

Treningsavgift 
Fotball: 
Spilleravgifter for 2024: 
Fra 5 til 8 års klassene:  kr. 500,- pr år  
Fra 9 til 12 års klassene:   kr. 1000,- pr år  
Fra 13 år og tom Junior  kr. 1500,- pr år 
Senior Herre og Dame   kr. 2000,- pr år  
Basketball: 
Senior menn:    kr. 700 per sesong 
Øvrige:     kr. 500 per sesong 
Turn: 
5-8 år:      kr. 200 per halvår 



9-19 år     kr. 300 per halvår 
Håndball: 
Sesongen 2024/2025   kr. 250 per sesong (kan settes opp til 300,- ved behov) 

Vedtak: 
Medlemskontingent 2025 og treningsavgift for 2024 (sesongen 2024/2025 for håndball) 
godkjennes 

Sak 12 Behandle idrettslagets budsjett 
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